
 

                                    

 
Z Á P I S 

 

z 2. zasedání Akademického senátu PřF UHK 
        dne 13. ledna 2014, 

veřejné zasedání akademické obce 

 

 

Přítomni:    

 

 

Doc. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D., RNDr. Jan Kříž, Ph.D., RNDr. Jitka 

Kühnová, Ph.D., Ing. Karol Radocha, Ph.D., RNDr. Romana Prausová, Ph.D.,   

Leontýna Břízová, Hynek Mazanec, Anežka Váňová, Anežka Veselá       

  

Hosté: doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D., Ing. Monika Kostrová,  

doc. Ing. Jiří Tůma, CSc., PhDr. Michal Musílek, Ph.D. 

 

Program: 1) Zpráva o činnosti AS PřF UHK za rok 2013. 

2) Seznámení akademické obce s nově zvoleným AS PřF UHK 

3) Zpráva pana děkana PřF o stavu a činnosti PřF UHK v roce 2013. 

4) Různé. 

 

Předsedkyně senátu přivítala přítomné a zahájila veřejné zasedání akademické obce a AS PřF.  

 

K bodu 1) 

Předsedkyně senátu RNDr. Jitka Kühnová, Ph.D. krátce seznámila přítomné s činností AS PřF 

UHK v roce 2013. 

 

K bodu 2) 

Předsedkyně senátu RNDr. Jitka Kühnová, Ph.D. stručně popsala průběh voleb do AS PřF na 

volební období 2013 – 2016 a seznámila přítomné se složením nového AS PřF a s jeho 

předsednictvem. 

 

K bodu 3) 

Děkan PřF UHK doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D. pronesl zprávu o stavu a činnosti 

PřF UHK v roce 2013. 

 

Zaměřil se na 

 personální složení PřF, 

 počty a problematiku financovaných a nefinancovaných studentů na jednotlivých 

součástech UHK 

 výpočet KENu pro UHK   

 vědecké projekty a výzkum, 

 čerpáním finančních prostředků z institucionální podpory. 

 

Dále se podrobněji věnoval 

 tvorbě a čerpání rozpočtu v roce 2013 a naznačil možnosti rozpočtu na rok 2014, 

 výstavbě nové budovy PřF a problémům s jejím financováním, 

 financování oprav budov B a C, 



 rozdělení finančních prostředků z budoucího prodeje budovy D. 

 

Nakonec svého vystoupení zodpověděl řadu dotazů přítomných členů akademické obce. 

 

Zasedání opustila členka senátu Anežka Váňová. 

 

Po skončení vystoupení pana děkana PřF UHK doc. RNDr. PaedDr. Pavla Trojovského, Ph.D. 

navrhl AS PřF toto prohlášení: 

 

 

AS PřF podporuje pana děkana PřF v tom, že nelze přistoupit na variantu, že se finanční 

prostředky z prodeje zahrady u Biskupského gymnázia a z budoucího prodeje budovy D 

rozdělí všem součástem jako zisk z prodeje. Tyto prostředky je nutno rozdělit ve stejném 

procentuálním poměru, v jakém se všechny součásti dohodnou na financování MŠMT 

stanoveného pětiprocentního podílu UHK na výstavbě budovy C. 

 

 

  Tento návrh byl poté schválen hlasováním: 

 

 pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0 

 

 

K bodu 4)   
V různém se nikdo nepřihlásil. 
 
 

Předsedkyně senátu RNDr. Jitka Kühnová, Ph.D. ukončila zasedání akademické obce a AS 

PřF. 
 

 

                                                               

Zapsala: Ilona Lankašová                                                                                                          

 

                                                                              RNDr. Jitka Kühnová, Ph.D. 

                                                                                          Předsedkyně AS PřF UHK 


